
 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 

41 RvO van  de heer P. Ubbens (CDA) over de aanpak van steenmarters in 

Groningen. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

 

1. Is het college bekend met de overlast door steenmarters in de gemeente 

Groningen? 

Ja, wij zijn bekend met meldingen van burgers die overlast ervaren door de 

steenmarter. Het betreft veelal meldingen van aanwezigheid van de 

steenmarter in woningen en van schade aan auto’s.  

 

2. Kan het college aangeven of deze overlast de laatste jaren toeneemt of 

afneemt? 

Ja, de indruk is dat het aantal meldingen in de afgelopen jaren is toegenomen. 

De steenmarter is een beschermde soort op basis van de Wet 

natuurbescherming, waarvan bestrijding niet mogelijk is. Meldingen van 

overlast door steenmarter die binnenkomen bij het meldpunt beheer worden 

niet geregistreerd omdat er geen bestrijding plaatsvindt. Er zijn derhalve geen 

aantallen beschikbaar waaruit de mate van toename is af te leiden. 

  

3. Hoe beoordeelt het college de huidige informatievoorziening naar 

inwoners met betrekking tot steenmarters? Wat valt hier eventueel aan te 

verbeteren? Welke stappen wil het college hierin nemen? 

De huidige informatievoorziening via de website van de gemeente Groningen 

richting inwoners is naar ons oordeel beperkt. Telefonisch worden inwoners 

echter wel goed geïnformeerd door medewerkers van de 

ongediertebestrijding. Het valt daarbij op dat burgers vaak zelf informatie 
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hebben opgezocht en enige kennis van zaken ten aanzien van de steenmarter 

hebben. 

Wij zijn het met u eens dat de informatievoorziening via de website beter kan. 

Wij gaan daar voor zorgen. 

 

4. Is het college bereid te onderzoeken of een beheersplan (zie Deventer) 

ook in Groningen van toegevoegde waarde kan zijn? 

Ja, wij zijn bereid te onderzoeken of een beheersplan ook in Groningen van 

toegevoegde waarde kan zijn. Daarbij wordt onder andere afgewogen of de 

financiële consequenties in verhouding staan tot mate van overlast. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Peter den Oudsten     Peter Teesink 

 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


